

青年学院与广州市工贸技师学院加强合作 促进两地人才培养

Youth College strengthens collaboration with and Guangzhou Industry and Trade Technician College in talent development



青年学院与广州市工贸技师学院签订合作备忘录。

Youth College and Guangzhou Industry & Trade Technician College sign a Memorandum of Understanding.

VTC机构成员青年学院 (Youth College) 与广州市工贸技师学院于2023年12月1日签订《粤港学校合作备忘录》，进一步深化院校伙伴关系，推进穗港两地职学联通，携手推动大湾区职业专才教育高水平合作与发展。

广州市工贸技师学院与VTC青年学院的合作伙伴关系由来已久。是次签订合作备忘录承先启后，双方在未来五年将深化师资、学生、竞赛、培训等方面的协同交流，以期推动两地职专教育领域优势互补，共同为粤港澳大湾区培育更多优秀的职业专才。

Youth College, a member institution of the VTC signed a Memorandum of Understanding (MoU) with Guangzhou Industry & Trade Technician College on 1 December 2023 to foster closer collaboration in VPET between Hong Kong and Guangzhou with a view to promote high-quality cooperation in vocational education in the Greater Bay Area (GBA).

Building on the longstanding partnership, the two colleges will continue to deepen staff and student exchanges through competitions, training and more in the next five years under this MoU and leverage each other's strengths to jointly cultivate more skilled talents for the GBA.

